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سرویس ورزشی-
در  حضور  برای  والیبال  ملی پوشــان  اســامی 
المپیک 2020 توکیو اعلام  انتخابی  نخستین مرحله 

شد.
تیــم ملی والیبال برای حضــور در رقابت های انتخابی 
المپیک فردا چهارشــنبه به روسیه سفر خواهد کرد. طبق 
برنامه تعیین شده ملی پوشان کشورمان ۱۸، ۱۹ و ۲۰ مرداد 
مــاه به ترتیب باید مقابل تیم های کوبا، مکزیک و روســیه 
قرار بگیرند. به همین منظور روز گذشــته ایگور کولاکوویچ 
سرمربی تیم  ملی والیبال ایران ترکیب ۱۴ نفری ملی پوشان 
برای حضور در مرحله نخســت رقابت های انتخابی المپیک 
درکشور روســیه را اعلام  کرد. اسامی نفرات دعوت شده به 

شرح زیر است:
۱- ســعید معروف ۲- سید محمد موســوی ۳- امیر 
غفور ۴- میلاد عبادی پور ۵- پوریا فیاضی ۶- فرهاد قائمی 
 ۷- علی شــفیعی ۸- علی اصغر مجرد ۹- مســعود غلامی 
۱۰- محمدجــواد معنوی نــژاد ۱۱- جــواد کریمی ۱۲- 
محمدرضا مؤذن ۱۳- پوریا یلی ۱۴- محمدرضا حضرت پور

مهم ترین نکته در لیست تیم ملی والیبال خط خوردن 
نام شــهرام محمودی بود. شهرام محمودی با وجود برطرف 
شدن مصدومیتش، به دلیل عدم آمادگی کافی و با تصمیم 
کادر فنی تیم ملی از حضور در این مســابقات کنار گذاشته 
شــد. پیش از لیگ ملت ها ایگور کولاکوویچ اعلام کرده بود 
که از محمــودی در رقابت های انتخابی المپیک اســتفاده 
خواهد کرد اما به نظر می رســد شرایط آمادگی محمودی 
برای این مســابقات مناسب نیست و او در این مرحله کنار 

تیم حضور نخواهد داشت.
کولاکوویچ: شرایط خوب نیست 

گویا تیم ملی والیبال ایران که نتایج خوبی در رقابت های 
لیگ ملت ها کسب کرد، از شرایط مساعدی برای رقابت های 
انتخابی المپیک بهره مند نیســت. این موضوع را می توان از 
صحبت های کولاکوویچ بعد از تمرین روز یکشنبه تیم ملی 

والیبال دریافت. کولاکوویچ در پایان تمرین روز یکشنبه به 
خبرنگاران گفت: در واقع باید بگوییم شــرایط تیم چندان 
خوب نیســت چون برخی ناهماهنگــی در تیم وجود دارد 
و برخی ناآماده و برخی مصدوم هســتند که همین مسائل 

ناهماهنگی هایی را به وجود آورده است.
او در پاسخ به این سؤال که آیا ایران می تواند در روسیه 
کســب ســهمیه المپیک کند؟ اظهار کرد: ما این شــانس 
را داریم و باید تلاش کنیم. مســیر طولانی اســت و اولین 
 مرحله در روســیه اســت که باید مبارزه کنیم و به نتیجه 

برسیم.
کولاکوویچ درباره حریفان ایــران در بازی های مرحله 
نخســت انتخابی المپیک نیز گفت: قطعا روسیه قوی ترین 
حریف ما است، اما ما با کوبا در رقابت های جهانی هم مشکل 
داشتیم. شاید مکزیک تیم قدرتمندی نباشد اما او نیز حریف 
ما است و باید آنها را مدنظر داشته باشیم. همانطور که گفتم 

همه مراحل برای رسیدن به المپیک مهم هستند. روسیه در 
این مرحله میزبان بوده و شرایط خاصی دارد.

او در مورد لغو اردوی بلغارســتان و حواشــی موجود 
در فدراســیون گفت: در جایگاهی نیســتم که نظر بدهم 
امــا ناهماهنگی هایی در مورد مصدومــان وجود دارد و اگر 
می رفتیم شــاید چندان به کارمــان نمی آمد. فکر می کنم 
درست بود که به بلغارستان نرویم. به شایعات ورود نمی کنم 
چون در جایگاهی نیستم که بخواهم در مورد آن حرف بزنم. 

همه بازیکنان حضور دارند و تمرین می کنند.
سرمربی تیم ملی ایران در پاسخ به این سؤال که آیا با 
این شرایط موجود اگر به عقب برگردیم بازهم با تمام قوا در 
لیگ ملت ها شرکت می کنید، توضیح داد: ما مبارزه کردیم 
تا به مرحله نهایی برسیم. نتایج بدی نگرفتیم و می توانستم 
برزیل را هم شکست بدهیم. برزیل روز گذشته در جام واگنر 
لهستان را شکســت داد و نمی توان مسابقات را پیش بینی 

کرد. البته امتیازات بزرگی برای والیبال ایران کســب شــد 
و درآمدزایی خوبی هم برای ایران داشــت. این را باید یک 
موفقیت دانست. شانس حضور در فینال را داشتیم و از این 

موضوع هم استفاده کردیم.
کوبا بدون ستاره هایش در روسیه

درســت است که روســیه رقیب اصلی ما در نخستین 
مرحله انتخابی المپیک اســت، اما کوبا نیز همیشــه رقیب 
سرســختی برای ایران به شمار رفته اســت. دیروز سایت 
چمپیونات خبر داد کوبا بدون ســتاره هایش به مصاف تیم 
ملی والیبال ایران می رود. این ســایت یادآور شده بود طبق 
اعلام فدراسیون والیبال کوبا قرار بود تیم ملی این کشور به 
همراه سه تن از ستاره های پیشین خود در رقابت های مرحله 
نخســت انتخابی المپیک به مصاف رقبا برود، اما اکنون با 
تصمیم  مسئولان والیبال این  کشور، کوبا بدون ستاره هایش 
به مصاف تیم های روســیه، ایران و مکزیک خواهد رفت. به 
ایــن ترتیب، تیم ملی کوبا که حریــف ایران در مرحله اول 
انتخابی های المپیک اســت بدون در اختیار داشتن روبرت 
لاندی سیمون، مایکل سانچس و ریدل هیرسوئلو به مصاف 

شاگردان ایگور کولاکوویج خواهد رفت. 
مسیر رسیدن به المپیک

مســابقات انتخابــی المپیک ۲۰۲۰ توکیو در رشــته 
والیبال، در ۲ مرحله برگزار می شــود. ابتــدا ۲۴ تیم برتر 
رده بندی فدراسیون بین المللی در انتخابی جهانی به میدان 
می روند. این ۲۴ تیم در ۶ گروه ۴ تیمی، مسابقه می دهند و 
در نهایت تیم برتر هر گروه راهی المپیک می شود. در مرحله 
دوم، مســابقات به صورت قاره ای برگزار می شود و تیم برتر 

هر قاره هم سهمیه المپیک را کسب می کند.
در صورتی که ایران نتواند در مسابقات سنت پترزبورگ، 
بلیت توکیو را به دست آورد. باید در مسابقات انتخابی قاره 
آسیا دوباره شــانس خود را امتحان کند. مسابقات انتخابی 
المپیک در آســیا از ۱۶ تا ۲۲ دی با حضور هشت تیم برتر 

قاره برگزار می شود.

محمودی خط خورد، کوبا با تیم اصلی نمی آید

معرفی 14 ملی پوش برای نخستین مرحله رقابت های انتخابی
تیم ملی والیبال از روسیه به المپیک می رسد؟!

*وزیر ورزش و رئیس کمیته ملی المپیک روز گذشته از محل تمرین 
تیم های ملی کاراته و تکواندو در آکادمی ملی المپیک بازدید کردند. 
در این بازدید که روسای فدراسیون های تکواندو و کاراته نیز حضور 
داشتند، وزیر ورزش با ملی پوشان تکواندو و کاراته ایران و کادر فنی 
تیم های ملی گفت و گو کــرد و در جریان آخرین وضعیت آنها در راه 

کسب سهمیه المپیک قرار گرفتند.
* در اتفاقی کم ســابقه و عجیب، تمامی مــدارک، کتاب های تالیفی، مقالات 
و احکام نامزد انتخابات فدراســیون کشتی در وزارت ورزش گم شد. امیررضا 
خادم معاون پیشــین امور حقوقی، اســتان ها و امور مجلس وزارت ورزش و 
جوانان، یکی از کاندیداهای انتخابات این فدراســیون بــود که در اولین روز 
ثبت نام )۱۵ اسفند( برای شــرکت در انتخابات ثبت نام کرد اما به دلیل عدم 
احراز صلاحیت، نتوانســت در انتخابات روز ۲۶ تیر ماه حضور پیدا کند. حالا 
اتفاقی عجیب تر برای معاون ســابق وزیر ورزش که برای شرکت در انتخابات 
کشتی از سمت خود در این وزارتخانه استعفا کرد، رخ داده است. تمام وسایل 
دفتر شــامل مدارک، مقالات، احکام، کتاب های تالیفی و... که در ۸-۷ کارتن 
جا داده شده بود و قرار بود بعد از انتخابات فدراسیون کشتی، او آنها را با خود 
به محل کار جدیدش ببرد، گم شده و پیگیری ها برای دستیابی به وسائل اتاق 
دارنده دو مدال برنز کشتی المپیک همچنان بی نتیجه مانده و مشخص نیست 

چه بلایی سر آنها آمده است.
*میلاد عبادی پور بازیکن تیم ملی والیبال با انتقاد از شرایط موجود 
در این فدراســیون گفت: متاسفانه شرایط ما الان خیلی بد است. نه 
رئیس فدراسیون داریم و نه فدراسیونی وجود دارد که پشت بازیکن ها 
بایســتد. این اتفاقات چه زمانی در حال رخ دادن است؟ در آستانه 
حســاس ترین تورنمنت تاریخ)انتخابی المپیک( هســتیم. ما هیچ 
چیزی و کســی را نداریم که از ما حمایت کند. با چه امیدی برویم و 
در مسابقات شرکت کنیم؟ بازهم می گویم این بازیکنان فقط به عشق 
مردم این تمرینات سخت و دشوار را سپری می کنند. این حرف هایی 
که مســئولان می زنند، به نظرم نزنند بهتر اســت و خودشان هم 

سنگین تر هستند. ما تمرکزمان روی کار خودمان است.

خواندنی از ورزش ایران

به یاد پاسدار شهید »محمدرضا سلطانبی«
اولین شهید شیمیایی استان یزد

شهید محمدرضا ســلطانبی فرزند اسدالله، 
سال ۱۳۴۴ در روستای سلطانب چشم به جهان 
گشــود. او در یازده ماهگی پدر خود را از دست 
داد. او را به شــهر یزد آوردند تا به ســن هفت 
سالگی رسید. تحصیلات خود را تا دوم راهنمایی 
ادامه داد. در دوران انقــلاب در تظاهرات علیه 
رژیم گذشته شرکت فعال داشت. پس از پیروزی 
انقلاب و تشکیل پایگاه های مقاومت، به عضویت 

پایگاه محمدرســول)ص( در آمد. در روزها به کار بنایی می پرداخت و شــب ها به 
پایگاه بســیج می رفت. برای اولین مرتبه در عملیات مسلم ابن عقیل شرکت کرد 
و پس از سه ماه مبارزه  فعال، مجدداً برای دومین بار در عملیات والفجر مقدماتی 
حضور یافت. آبان ماه ســال ۱۳۶۲ برای گذراندن خدمت سربازی به لشکر ثارالله 
اعزام شــد که بلافاصلــه او را به منطقه  عملیاتی غرب اعــزام کردند. در عملیات 
خیبــر نیز حاضر بود و پس از عملیات خبیــر به مرخصی آمد و دوباره به منطقه 
عملیاتی جزیره مجنون بازگشــت که در۲۴ فروردین ماه ۱۳۶۳ مورد اصابت بمب 
شیمیایی مزدوران بعثی قرار گرفت و مصدوم شد. او را به تهران اعزام کردند. ابتدا 
در بیمارســتان فیروزآبادی بستری شد. شهید سلطانبی اولین شهید شیمیایی از 
نوع خردل در ســطح اســتان یزد بود که با تحمل زجر و مشقت زیاد پس از سه 
ماه زیر فشــار اکسیژن بودن، روز چهارم تیرماه ۱۳۶۳ در بیمارستان لقمان الدوله 

به شهادت رسید.

حدیث دشت عشق

رئیس فدراسیون فوتبال می گوید برگزاری قرعه کشی لیگ برتر به منزله آغاز این رقابت ها نیست.
مهدی تاج روز دوشــنبه در حاشیه نخستین نشست ستاد دومین کنگره شهدای ورزشکار درباره شروع رقابت های 
لیگ برتر گفت: مربیان در این زمینه باید با مدیران باشــگاه های خود هماهنگ شوند تا لیگ را برگزار کنیم. بسیاری از 

مدیران کل، مسئولیت این کار را برعهده گرفتند که شرایط برگزاری لیگ را فراهم کنند.
وی ادامه داد: من عکســی را از ورزشگاه شــهید وطنی دیدم که صندلی ها شماره گذاری شده بود. امروز اگر قرعه 
کشــی لیگ انجام شــود، به منزله آغاز لیگ نیست. باشگاه ها باید یک مرحله از مسیر را طی کنند تا بتوانیم مسابقات را 
برگزار کنیم. اگر ورزشگاه ها آماده باشند، در برخی از استان ها که امکانات خوبی ندارند، بدون تماشاگر می توانند لیگ را 
برگزار کنند. بدون داشتن امکانات، برگزاری لیگ به مصلحت کشور نیست. ۸۰ درصد مردم قبول دارند که باید باشگاه ها 

تجهیز شوند.
رئیس فدراسیون فوتبال درباره دیدارهای دوستانه تیم ملی گفت: این دیدارها انجام می شود. ما باید بازی هایی را انجام 
دهیم که مفید باشد.او درباره پول های بلوکه شده فدراسیون توضیح داد: هنوز نتوانسته ایم پولی بگیریم و وزارت ورزش 
هم ۹ ماه است که پولی پرداخت نکرده است. تاج درباره قرارداد ویلموتس گفت: قرارداد منعقد شده اما هنوز نتوانستیم 

با وجود بستن قرارداد مشکلات مالی را حل کنیم.

تاج: مشکل مالی داریم، هنوز پولی از وزارت ورزش نگرفته ایم
انباشته شــدن مالیات فدراسیون های ورزشی طی ۳ یا ۴ سال اخیر باعث شــده، فدراسیون های المپیکی در 

حساس ترین برهه زمانی در سال منتهی به المپیک با چالش جدی مواجه شوند.
پس از بســته شدن حساب فدراســیون های مهم همچون فوتبال، کشــتی، جودو و...بدلیل پرداخت نشــدن مالیات، اینبار 
حســاب های فدراســیون تکواندو یکی دیگر از فدراسیون های المپیکی ایران در حســاس ترین برهه زمانی ممکن مسدود شد. در 
حالی که فدراسیون تکواندو با مشکلات عدیده مالی حتی در اعزام تیم های ملی به رقابت های بین المللی روبروست، مالیات میلیاردی 
به مهم ترین مشکل مسئولان فدراسیون تبدیل شده تا جایی که اگر وزارت ورزش اقدامی برای پرداخت این مبلغ نکند، باید منتظر 
عواقب جدی برای این فدراسیون المپیکی باشیم. دیروز خبرگزاری ایسنا خبر داد که طبق اعلام اداره مالیات، فدراسیون تکواندو 
ملزم به پرداخت بیش از ۳ میلیارد تومان مالیات شده است. حتی پول جوایزی که برای ورزشکاران به حساب فدراسیون ها ریخته 
شده، شامل مالیات می شود و فدراسیون ها ملزم به پرداخت آن هستند. در مرحله اول دو حساب از مجموع سه حساب فدراسیون 
تکواندو بسته شده و این در حالیست که در مجموع رقمی در حدود ۶۰۰ میلیون تومان موجودی حساب این فدراسیون در سال 
منتهی به المپیک است. شنیده می شود تاکنون نزدیک به ۱۰ فدراسیون ورزشی با چالش جدی در اینباره مواجه شده اند و توان 
پرداخت مبالغ میلیاردی مربوط به تســویه مالیات را ندارند. پس از مســدود شدن حساب ها، اقداماتی همچون ممنوع  الخروجی، 
توقیف اموال و در مرحله پایانی مجازات نیز در انتظار رئیس فدراسیون، خزانه دار و اعضای هیئت رئیسه فدراسیون های بدهکار است.

حساب فدراسیون تکواندو مسدود شد

وزیر ورزش و جوانان در نخســتین نشســت دومین کنگره شــهدای ورزش کشــور گفت: هر چقدر 
 درخصوص ارزش های شــهدا به ســمت محتوایی تر شــدن آن پیش برویم اثربخشــی آن بیشتر خواهد 

شد.
این نشست با حضور وزیر ورزش و جوانان، آذرنوش رئیس سازمان بسیج ورزش کشور، معاونان وزارت ورزش و جوانان 

و روسای برخی فدراسیون های ورزشی در وزارت ورزش و جوانان برگزار شد.
در این نشست مسعود سلطانی فر وزیر ورزش گفت: باید ارزش های دفاع مقدس را به نسل آینده منتقل کنیم. امروز 
اگر در منطقه پرتلاطم، حاکمیت ارضی را نمی توانند تغییر دهند به خاطر ایثار شهدا در دفاع مقدس است.بعد از گذشت 
۳۱ســال از دوران جنگ تحمیلی رویدادها و بزرگداشت هایی برگزار شده که هنوز نتوانسته ایم ارزش های آن دوران را به 

نسل های آینده منتقل کنیم.
وی ادامه داد: بازنگری اساســی در رویدادها و مراســم مختلفی که برای بزرگداشت شهدا برگزار می شود در حقیقت 
انتقال ارزش های دفاع مقدس و ترویج آن است. باید به دنبال شیوه ها و ابزارهای جدیدی باشیم که متناسب با تکنولوژی 

روز باشد.باید چتر کنگره بر سر همه شهدا باشد.
وزیر ورزش و جوانان اظهار کرد: همه شهدا برای دفاع از آرمان های نظام اسلامی به صحنه رفتند و آن را برای ما تبیین 
کردند و این ارزش ها باید ترویج داده شــود. هرچه به ســمت محتوایی تر شدن در این زمینه گام برداشته شود اثربخشی 

آن بیشتر خواهد بود.

وزیر ورزش: باید با ابزارهای جدید 
ارزش های دفاع مقدس را ترویج دهیم 

تیم کشتی فرنگی نوجوانان ایران برای چهارمین بار در رقابت های جهانی به عنوان قهرمانی دست یافت.
رقابت های کشتی فرنگی نوجوانان جهان روزهای ۱۱ تا ۱۳ مرداد در شهر صوفیه بلغارستان برگزار شد و در پایان تیم 
ایران با ۴ مدال طلای امیررضا ده بزرگی در وزن ۴۸ کیلوگرم، سعید اسماعیلی در وزن ۵۱ کیلوگرم، رضا ساکی در وزن ۷۱ 
کیلوگرم و شاهرخ میکائیلی در وزن ۱۱۰ کیلوگرم و با کسب ۱۴۸ امتیاز با اقتدار و برای چهارمین بار به عنوان قهرمانی 
دست یافت. پس از ایران تیم های آذربایجان و روسیه به ترتیب با ۱۲۳ و ۹۹ امتیاز دوم و سوم شدند. قهرمانی تیم کشتی 
فرنگی نوجوانان ایران در شرایطی بود که چند روز قبل تیم کشتی آزاد نوجوانان عنوان نایب قهرمانی را کسب کرده بود.

چهارمین قهرمانی تیم ملی کشتی فرنگی نوجوانان در جهان 

معامله ای بزرگ؛ معاوضه پوگبا با 3 تورینی پیشنهاد شد!
 یوونتــوس می خواهد ۳ بازیکن به منچســتریونایتد بدهــد و در عوض 

پل پوگبا را به خدمت بگیرد.
رقابت های فصل جدید باشگاهی در قاره سبز در خط استارت است. تیم ها 
رو  در حال انجام آخرین تلاش ها برای به خدمت گیری بازیکن هستند. از این 
یوونتــوس نیز تلاش می کند به هدف چندین ماهــه مورد نظرش که جذب 

»پوگبا« بوده، عاقبت برسد.
تیم تورینی تاکنون راه های زیادی را امتحان کرده  اما هنوز نتیجه نگرفته 
است.آخرین تدبیر مدیریت »بیانکونری« ارائه معاوضه بازیکن است. طبق اعلام 
توتواسپورت، راه راه پوشان به اطلاع مدیریت منچستر رسانده اند، اگر به هافبک 
فرانســوی یونایتد ها برسند، ماریو مانژوکیچ، بلیز ماتیودی و یک بازیکن دیگر 
را دراختیار تیم انگلیســی می گذارند. البته در مورد نفر سوم، گمانه زنی های 
مختلفی وجود دارد که گزارشگر توتواســپورت از پائولو دیبالا نام برده است. 

بازیکنی که خود خواهان انتقال به اولدترافورد نیست.
کیکر:بایرن مونیخ دنبال برادران سانه است!

تیم فوتبال بایرن مونیخ نه فقط لروی سانه را می خواهد بلکه حتی دنبال 
جذب برادر وینگر منچسترسیتی نیز است.

در هفته های بیشماری که تاکنون سپری شده، در خبرها اینگونه درج شد 
که بایرن دنبال فوروارد ۲۳ ساله منچسترسیتی است اما اکنون خبر می رسد 

خواسته سرخ پوشان، برادر گلزن تیم ملی آلمان نیز است.
براساس اعلام کیکر، مونیخی ها که حالا آرین روبن و فرانک ریبری را در 
اختیار ندارند و با کمبود مهاجم مواجه هستند، ابتدا برای جذب »لروی سانه« 
تلاش می کنند. بازیکنی که یکشــنبه در دیدار جام خیریه با لیورپول آسیب 
دید.بایرنی ها همچنین پس از آن خواهان »ســیدی سانه«  نیز هستند.سیدی 
۱۶ ساله است و در تیم زیر ۱۷ ساله های شالکه، خوش درخشیده است.البته 
همانند برادر بزرگش به عنوان مهاجم بازی می کند.این بازیکن در تیم زیر ۱۷ 

ساله های آلمان نیز عضو است.

طالقانی:در مورد شکوری و نایب رئیس ، عجله نکنید!
عضــو هیئت رئیســه فدراســیون فوتبــال گفــت:در مورد شــکوری و 
نایب رئیس فدراسیون در کلیات صحبت کرده ایم اما تصمیم گیری نهایی را به 

تاج سپرده ایم.
کاظم طالقانی درخصوص جلسه هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال گفت: به 
هر حال نتیجه جلسه روی ســایت فدراسیون فوتبال درج شد و اگر صحبت 
دیگری در این زمینه هست، سخنگوی فدراسیون فوتبال می تواند به آنها پاسخ 
دهد. وی در پاسخ به این سؤال که چرا فدراسیون تکلیف دبیرکل را مشخص 
نمی کند زیرا شکوری فقط تا ۱۵ خردادماه فرصت داشت به عنوان سرپرست 
در پست فعلی کار کند، گفت: اصل ماجرا این نیست، مبنای اصلی ما این است 
که بتوانیم فدراسیون را بچرخانیم. رئیس فدراسیون فوتبال به دنبال جوانگرایی 
بوده و حضور ابراهیم شــکوری در پستی که الان فعالیت می کند، هیچ عیبی 
برای سیســتم ایجاد نکرده است. با شرایط و ضوابط فعلی هنوز به فرد ثالثی 
نرسیده ایم و از طرفی اشکال هم ندارد که او الان در این پست کار می کند،  اما 
از طرف دیگر، صحبتی که شما درباره اجرای قانون می کنید درست است.عضو 
هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال در پاسخ به این سؤال که آیا قبول دارد حضور 
شــکوری از ۱۵ خرداد به این طرف غیرقانونی بوده، گفت: حرف شــما از نظر 
قانون درست است، اما در همین اساسنامه فعلی بندی گنجانده شده که بعضی 
مواقع نیاز داریم برای اجرای کارهای عملیاتی از آن بند استفاده کنیم. در آن 
بندی که می گویــم تبصره ای وجود دارد که مهدی تاج می تواند از آن تبصره 

مثلا برای دبیرکل استفاده کند. 
طالقانی درخصوص اینکــه پس چرا تکلیف نایب رئیس اول فدراســیون 
مشخص نمی شود، گفت: آقای تاج می تواند برای نایب رئیس هم یک سرپرست 
بگذارد، اما اینگونه نیســت که اصلا صحبتی در این زمینه نشده باشد. به طور 
مثال؛ در جلســات هیئت رئیســه پیرامون کلیات این مباحث بحث شده اما 
تصمیم گیری نهایی برعهده تاج اســت. شــما مطمئن باشید ما در مورد این 
مسائل صحبت کرده ایم، اما عجله هم نکنید و اجازه بدهید رئیس فدراسیون با 

صبر و حوصله به گزینه مدنظرش برسد.
شایان مصلح به سپاهان پیوست

شــایان مصلح که چند روز قبل بنا به درخواســت کالدرون، ســرمربی 
پرســپولیس از این تیم کنار گذاشته شد، دیروز با قراردادی دو ساله به جمع 

زردپوشان اصفهان اضافه شد. قرارداد مصلح با سپاهان دو ساله است.

صفحه 9
سه شنبه ۱۵ مرداد ۱39۸
۴ ذی الحجه ۱۴۴۰ - شماره ۲۲۲۵۲

مسئول کمیته مســابقات سازمان لیگ می گوید 
محدودیتی در قرعه کشــی مسابقات لیگ نیست و 
ممکن است استقلال و پرسپولیس هفته اول یا هفته 

شانزدهم بازی کنند.
ســعید فتاحی درباره برگزاری مراسم قرعه کشی لیگ 
برتر فوتبال ایران گفت: این مراسم امسال به میزبانی هیئت 
فوتبال مشهد برگزار می شود و متفاوت تر از سال های گذشته 
خواهد بود. هشــت جفت قرعه داریم یعنی تیم هایی که هم 
اســتانی هســتند و چهار تک قرعه. به جز این محدودیت 

دیگری نداریم.
مسئول کمیته مسابقات سازمان لیگ فوتبال تاکید کرد: 
امکان اینکه اســتقلال و پرســپولیس هفته اول و دوم بازی 
کنند یا هفته پانزدهم و شانزدهم هم هست. این بستگی به 
قرعه دارد. ما هشت جفت قرعه داریم و بستگی دارد به اینکه 

چه عددی به تیم های بیفتد.
قرعه کشی در حضور ۳ بازیکن مشهدی

فتاحی درباره میهمانان مراســم قرعه کشی هم گفت: 
خــداداد عزیزی،رضا عنایتی و حســین بادامکی میهمانان 
اصلی قرعه کشــی هستند. وی درخصوص زمان شروع لیگ 
برتر یادآور شد: بستگی به روند آماده سازی ورزشگاه ها دارد. 
تا امســال حتی یک روز هم در شروع لیگ تاخیر نداشتیم. 
امسال به خاطر مسائل امنیتی و تماشاگران تمام توانمان را 
گذاشتیم ورزشگاه ها حداقل استانداردها را داشته باشند. تا 

زمانی که این اقدامات انجام نشود، لیگ شروع نمی شود.
اهالی فوتبال در انتظار رونمایی

 از تیم های محبوب شان
فتاحــی در پایان گفت: البته پیش بینی های مختلفی را 
برای زمان شروع لیگ داشته ایم. به عنوان مثال اول گفتیم 
دهم، بعد گفتیم هفدهم مرداد. بحث بیســتم و شــب عید 
قربــان هم بود که نشــد. ۲۳ مرداد هــم بحثش پیش آمد 

که بعید اســت ورزشگاه ها آماده شــود. اگر استادیوم ها به 
شب عیدغدیر برســد بازی ها را شروع می کنیم. پنج، شش 

ورزشگاه هم آماده شود لیگ را آغاز می کنیم.
در حالی که در فصول گذشته و در چنین روزهایی لیگ 
برتر فوتبال ایران حداقل دو هفته از مسابقات خود را سپری 
کرده بود، امسال هنوز بازی ها شروع نشده و حالا نزدیک به 
سه ماه است که فوتبال ایران هیچ مسابقه باشگاهی به خود 
ندیده است. در چنین شرایطی اکنون همه در انتظار شروع 

مسابقات هستند تا تیم های محبوب خود را ببینند.
با توجه به تغییراتی که در بدنه اکثر تیم های لیگ برتری 
صورت گرفته و بازیکنانی که به عضویت این تیم ها در آمدند، 
حــالا اهالی فوتبال در انتظــار رونمایی از ۱۶ تیم حاضر در 
لیگ برتر هســتند و بی تردید از حالا تــا ۱۲ روز دیگر که 
مسابقات احتمالا شروع خواهد شد، به انتظار هیجان بازی ها 

خواهند نشست.
اتفاقی مثبت برای فوتبال ایران

اصلی ترین دلیلی که مانع از شــروع لیگ برتر نوزدهم 
در زمان مقرر شــد، وضعیت ایمنی و امنیتی ورزشــگاه ها 
بود. حالا با محدودیت هایی که ســازمان لیگ در نظر گرفته 
ورزشگاه ها مجهزتر از قبل شده اند و حتی ورزشگاه هایی که 
شرایط ایده آل و استاندارد نداشتند نیز طی روزهای آینده به 
وضعیت خوب خود خواهند رسید. این مسئله اگرچه باعث 
شد زمان شروع لیگ نامعلوم باشد و هواداران فوتبال از این 
موضوع کلافه شوند، اما به طور کلی اتفاق مثبتی برای فوتبال 

ایران محسوب می شود.
اتفاقاتی که در ســال های گذشته و به خصوص در لیگ 
هجدهم روی ســکوها در بحث هــواداران رخ داد که تلفات 
جانی هم درپی داشــت، برای فوتبالی هــا تلخ بود و حالا با 
اقدامات موثری که باشگاه ها برای تجهیز ورزشگاه های خود 
انجام داده و خواهند داد، این انتظار می رود که لیگ نوزدهم 

با شــرایط بهتری برگزار شــود و امید است که دیگر شاهد 
حوادث تلخ روی سکوها برای هواداران تیم ها نباشیم.

از ســوی دیگر هوادارانی که حالا ضربه ناهنجاری ها در 
ورزشگاه ها را با دیر شروع شدن لیگ برتر خورده اند، نیز باید 

با تغییر در ذهنیت خود با آرامش بیشــتری در ورزشگاه ها 
حاضر شــوند تا همه از اصل فوتبــال و اتفاقات داخل زمین 
لذت ببریم و شاهد یکی از منظم ترین مسابقات باشگاهی در 

بحث فوتبال باشیم.

فتاحی: شاید دربی هفته اول باشد!

احتمال آغاز لیگ برترفوتبال در شب عید غدیر

اتفاقی عجیب در آستانه اعزام
یزدانی قید رفتن به 

تورنمنت بین المللی گرجستان را زد!
تیم منتخب کشــتی آزاد ایران در حالی امروز برای حضور در 
تورنمنت گرجستان راهی این کشور می شــود که رضا یزدانی در 

آستانه اعزام، قید سفر به این مسابقات را زد!
پس از اینکه کادر فنی تیم ملی کشــتی آزاد و محســن کاوه به عنوان 
مدیرفنــی تیم های ملــی از عدم اعزام آزادکاران به تورنمنت زیلکوفســکی 
لهســتان خبر دادند، قرار بر این شــد که نفرات منتخب به جای لهستان به 
مسابقات بین المللی جایزه بزرگ گرجستان بروند. بر این اساس قرار شد تیم 
قبلی با کمی تغییر در لیست نفرات راهی تفلیس گرجستان شود تا کادر فنی 

بتواند برخی از نفرات را در این میدان بین المللی محک بزند.
اما تیم منتخب کشتی آزاد ایران در حالی امروز راهی گرجستان خواهد 
شــد که رضا یزدانی به عنوان شاخص ترین چهره تیم اعزامی، قصد همراهی 
تیم را در تفلیس ندارد. البته او بدون هیچ حرف و حاشــیه ای با درخواست 
کتبی از کادر فنی درخواســت کرده که او را از همراهی تیم در گرجســتان 

معاف کند چراکه به گفته خودش آمادگی حضور در این تورنمنت را ندارد!
کاپیتان تیم ملی کشــتی آزاد در المپیک ۲۰۱۶ ریو در حالی قید این 
تورنمنت را زده که چندی پیش توانســت با اقتــدار قهرمان مرحله نهایی 
رقابت های انتخابی تیم ملی کشــتی آزاد برای حضور در مســابقات جهانی 
۲۰۱۹ قزاقستان شــود. بدین ترتیب تیم اعزامی به جایزه بزرگ گرجستان 
نماینــده ای در وزن ۹۷ کیلوگرم نخواهد داشــت و باید با ۱۰ آزادکار راهی 
تفلیس شــود. با غیبت رضا یزدانی ترکیــب آزادکاران اعزامی به تورنمنت 
مذکور به شــرح زیر اســت:*۵۷ کیلوگرم: علیرضا ســرلک*۶۱ کیلوگرم: 
محمدباقر یخکشــی*۶۵ کیلوگرم: ایمان صادقی، پیمان بیابانی و ابوالفضل 
حاجی پور*۷۰ کیلوگرم: یونس امامی*۷۴ کیلوگرم: ســیداحمد محمدی و 

رضا افضلی*۷۹ کیلوگرم: بهمن تیموری*۸۶ کیلوگرم: کامران قاسم پور
رقابت های بین المللی کشتی آزاد و فرنگی جایزه بزرگ گرجستان جام 
بالاوادزه و کارتوزیا روزهای ۱۶ تا ۱۹ مردادماه در شهر تفلیس برگزار می شود.

ســند کمپانی و برگ ســبز خودرو وانت مزدا بی 2000 آی به شــماره پلاک 481 ب 
41- ایران 14 به رنگ مشــکی- متالیک مدل 1384 و شماره موتور 474968 و شماره 

شاسی 83NSPE05047 مفقود شده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.
ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ

برگ سبز خودرو سواری جک J5HFC7180BTF به شماره پلاک 722 د 18- ایران 
 4G93DDAE005673 14 به رنگ آلبالوئی- متالیک مدل 1393 و شــماره موتور
و شــماره شاسی NAKNG7241EB105282 مفقود شــده و از درجه اعتبار ساقط 

می باشد.
ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ

برگ ســبز خودرو سواری پراید جی تی ایکس آی به شــماره پلاک 663 س28- ایران 
14 به رنگ ســفید- روغنی مدل 1387 شــماره موتور 2438721 و شــماره شاســی 

S1412287479305  مفقود شده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.
ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ

آگهی فقدان مدرک تحصیلی
مدرک فارغ التحصیلی اینجانب امیر احمدی فرزند حســین به شــماره شناسنامه 591 
صادره از اهواز در مقطع کارشناسی رشته مدیریت دولتی صادره از واحد دانشگاهی آزاد 
ـــــــــــــ مفقود گردیده اســت و فاقد اعتبار می باشد از یابنده  اســلامی با شماره ـ
تقاضا می شــود اصل مدرک را به دانشگاه آزاد اسلامی واحد شوشتر به نشانی: شوشتر- 

منطقه شوشتر نو- بلوار دانشگاه- دانشگاه آزاد اسلامی واحد شوشتر ارسال نماید.
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سند مالکیت)برگ سبز( خودرو پژو آردی آی1600 
مدل 1385 بشماره انتظامی 519ب74- ایران 19، 
شــماره موتور 11785014507 و شــماره شاسی 
23408697 بنــام آقــای حشــمت اله فاخر مفقود 

گردیده از درجه اعتبار ساقط است.

اطلاعیه الصاقی کلاسه 9۴۰۰۱۱۸
بدین وســیله بــه کلیــه وراث مرحــوم ابوالقاســم قرائی کــه عبارتنــد از پروین 
آهوخش)همسر(- لیلا، لادن، ایمان، محمد، ویکتوریا همگی قرائی)فرزندان متوفی( 
ساکنین همدان- خ شــهدا، کوچه علی منطقی، پ10 ابلاغ می شود که بانک ملت 
همدان به استناد سند رهنی شماره 7879-90/5/28 دفتر 66 همدان جهت وصول 
مبلغ 641/116/274 ریال تا تاریخ 94/3/11 به انضمام خســارت تاخیر متعلقه و از 
تاریخ مذکور تا روز تســویه کامل بدهی روزانه 416/959 ریال اضافه می گردد طبق 
مقررات علیه مورث شــما اجرائیه صادر نموده و پرونده اجرائی به کلاسه 9400118 
در این اداره تشــکیل شده و اجرائیه در زمان حیات مرحوم ابوالقاسم قرائی در تاریخ 
94/4/15 ابــلاغ گردیده و در ادامــه عملیات اجرائی پلاک مــورد وثیقه در تاریخ 
96/10/18 توســط کارشناس رسمی دادگســتری به مبلغ 1/230/000/000 ریال 
ارزیابی شــده و در تاریخ 96/12/15 نتیجــه ارزیابی در محل الصاق و ابلاغ قانونی 
گردیده اســت، بانک ملت برابر نامــه وارده 97/10/5-139705026033012047 
اعلام نموده که ابوالقاسم قرائی فوت نموده است لذا باستناد ماده 120 آئین نامه اجرا 
مراتب جهت اطلاع وراث ایشــان ابلاغ می گردد تا نسبت به پرداخت بدهی نامبرده 

اقدام نمایند. در غیر این صورت عملیات اجرائی برابر مقررات ادامه خواهد یافت.
رئیس اداره اجرای اسناد رسمی همدان- جلال حدادی

برگ سبز و سند کمپانی و کارت مشخصات خودرو سواری پراید به شماره پلاک 
 H13/1646289 569ص34 ایران 14 به رنگ سفید مدل 1385 و شماره موتور

و شماره شاسی 412285915439 مفقود شده و از درجه اعتبارساقط می باشد.
           ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ

سند کمپانی خودرو سواری پژو PARS XU7 به شماره پلاک 884و84 ایران 
14 به رنگ سفید-روغنی مدل 1397 و شماره موتور 124K1244309 و شماره 
شاسی NAAN01CE1JH329420 به نام علی طرفی مفقود شده و از درجه 

اعتبارساقط می باشد. 

اطلاعیه الصاقی کلاسه 9۴۰۰۱۱9
بدین وســیله به کلیه وراث مرحوم ابوالقاســم قرائی که عبارتند از پروین آهوخش )همسر( 
- لیلا، لادن، ایمان، محمد، ویکتوریا همگی قرائی )فرزندان متوفی( ســاکنین همدان - خ 
شــهدا، کوچه علی منطقی، پ 10 ابلاغ می شود که بانک ملت همدان به استناد سند رهنی 
شــماره 7880-92/5/28 دفتر 66 همدان جهت وصول مبلغ 673/835/783 ریال تا تاریخ 
94/3/11 به انضمام خسارت تاخیر متعلقه و از تاریخ مذکور تا روز تسویه کامل بدهی روزانه 
429/035 ریال اضافه می گردد طبق مقررات علیه مورث شــما اجرائیه صادر نموده و پرونده 
اجرائی به کلاســه 9400119 در این اداره تشــکیل شــده و اجرائیه در زمان حیات مرحوم 
ابوالقاسم قرائی در تاریخ 94/4/15 ابلاغ گردیده و در ادامه عملیات اجرائی پلاک مورد وثیقه 
در تاریخ 96/10/18 توســط کارشناس رسمی دادگســتری به مبلغ 1/230/000/000 ریال 
ارزیابی شــده و در تاریخ 96/12/15 نتیجه ارزیابــی در محل الصاق و ابلاغ قانونی گردیده 
اســت. بانک ملت برابر نامــه وارده 139705026033012046-97/10/5 اعلام نموده که 
ابوالقاســم قرائی فوت نموده و ورثه ایشان به شرح فوق الذکر می باشند، لذا باستناد ماده 120 
آئین نامه اجرا مراتب جهت اطلاع وراث ایشــان ابلاغ می گردد. تا نســبت به پرداخت بدهی 

نامبرده اقدام نمایند درغیر این صورت عملیات اجرائی برابر مقررات ادامه خواهد یافت.
رئیس اداره اجرای اسناد رسمی همدان - جلال حدادی

داورزنی: باید بیشتر از قبل 
به والیبال توجه کنم

معاون قهرمانی وزارت ورزش و جوانان گفت:احســاس می کنم 
باید بیشتر از قبل به والیبال توجه کنم. 

محمدرضا داورزنی درتازه ترین صحبت های خود و در واکنش به مطرح 
شدن زمزمه هایی درخصوص بازگشتش به والیبال اظهار داشت: بعد از اینکه 
سلطانی فر از مجلس رای اعتماد گرفت، از من کمک خواست. ما رابطه ۲۵ 
ســاله ای با هم داشتیم. از مقطع قبلی فعالیت او در تربیت بدنی، از یکدیگر 
شناخت داشتیم. احســاس رفاقت داشتیم و خود من درخواست داشتم که 
به عنوان مشاور بیایم و در والیبال بمانم اما او اصرار داشت به حوزه جدیدی 
بروم. یکســالی هم سرپرستی والیبال را داشتم. به هر حال از فدراسیون جدا 
شــدم اما به عنوان عضو هیئت رئیسه فدراسیون جهانی حاضر بودم. تا اینکه 
تیم ملی و ورزشــکاران را برای دیدار نزد مقام معظم رهبری بردیم. در این 
دیدار شــخص آقا به بنده تذکر دادند که آیا حواســتان به والیبال هســت؟ 
عرض کردم چند بازیکن جوان در ترکیب جهانی اســت و ان شاءلله در دوره 
بعد پیشرفت بیشــتری خواهیم کرد. به نوعی رهبری نگرانی خودشان را به 
والیبال نشــان دادند. بعد از دیدار احســاس کردم که لازم اســت بیشتر به 

والیبال توجه کنم.
وی افزود: همین امروز جلسه ای با سرپرست فدراسیون و سرمربی داشتم 
و پیگیر کارها هستم. اهنوز درباره بازگشت به والیبال فکر می کنم. ماه آینده 
ثبت نام این فدراسیون اســت. من اگر شرکت کنم و انتخاب شوم، باید یک 
جا را انتخاب کنم. بــرای من خیلی اهمیت دارد که والیبال در ۲۰۲۰ روی 

سکو برود.

موج خشم و اعتراض ورزشکاران آمریکایی 
به بی تفاوتی مسئولان 

در قبال حادثه مرگبار تیراندازی 
گروهی از ورزشکاران آمریکایی از جمله فوتبالیست های شاغل 
در لیگ این کشور، به شیوه خودشــان به حادثه مرگبار اخیر در دو 

ایالت آمریکا اعتراض کردند.
حادثه مرگبار تیرانــدازی اخیر در ایالت های تگــزاس و اوهایوی آمریکا 
بازتاب گســترده ای داشته که به ورزش این کشور هم کشیده شده است. طی 
دو حادثه ای که روز شــنبه در ال پاســوی تگزاس و دیتــون اوهایو رخ داد به 
ترتیب ۲۰ و ۹ نفر بر اثر تیراندازی افراد مسلح کشته و ده ها تن دیگر مجروح 
شــدند. در واکنش به این حوادث آلخاندرو بدویا کاپیتان تیم فوتبال فیلادلفیا 
یونیون، از شادی گلش در بازی یکشنبه شب این تیم مقابل دی سی یونایتد در 
لیگ MLS دست به حرکت جالبی زد. او پس از گلزنی در استادیو آئودی فیلد 
شهر واشنگتن، به سمت پرچم کرنر دوید و میکروفن یک شبکه تلویزیونی را 
برداشت و فریاد زد: هی کنگره! هنوز وقتش نشده که دیگر کاری انجام بدهی. 
به این خشــونت های مســلحانه پایان بده. بیایید فکری به حال این وضعیت 
کنیــم. بدویا پیش از بازی هم در صفحه شــخصی اش در توئیتر پیام هایی به 
انتقاد از رویکرد سیاســت گذاران آمریکایی پرداخته و از آنها خواســته بود که 
راهی برای پایان دادن به خشونت های مسلحانه در این کشور پیدا کنند. بدویا 
پس از بازی هم درباره شیوه شادی پس از گلش گفت: وضعیت فعلی مزخرف 
اســت. من نمی توانم بی تفاوت بنشینم و نگاه کنیم چنین چیزهایی رخ دهد 
و هیچ چیزی نگویم. قبل از آنکه یک ورزشــکار و یک فوتبالیســت باشم، من 
یک انسان هستم و این اتفاقات مرا ناراحت می کند. من هم فرزند دارم. اما من 
نباید تنها کسی باشم که چنین احساسی دارد. همه شما باید چنین احساسی 

داشته باشید. ممکن است به خاطر شادی گلم جریمه شوم؟ برایم مهم نیست. 
اگر می خواهند مرا جریمه کنند خب جریمه کنند. من باید حرفم را می زدم و 
موضع خودم را اعلام می کردم. با وجود عواقبی که شادی گل بدویا ممکن است 
برای او به همراه داشته باشد و انتقاداتی که احتمالاً در رسانه های داخلی از وی 
صورت خواهد گرفت، ســرمربی او جیم کورتین از بازیکنش به خاطر رساندن 

صدای اعتراضش به گوش مسئولان حمایت کرد.
کورتیــن گفت: افرادی زیادی احتمالاً بعد از این به من خواهند گفت که 
به بدویا بگویم فکرش را درگیر مســائل غیرورزشی نکند و احتمالاً کلی از این 
حرف های احمقانه خواهیم شــنید اما واقعیت این است که وضعیت فعلی این 

کشور جنون آمیز است و من فکر می کنم که این وضعیت باید تغییر کند.

لحظه ای که بدویا کاپیتان فیلادلفیا به سمت پرچم کرنر دوید و 
میکروفن یک شبکه تلویزیونی را برداشت و فریاد زد: هی کنگره! هنوز 

وقتش نشده که کاری انجام بدهی


